
Νέα Σμύρνη, 10-6-2020 

Κ. Πρόεδρε της ΔΕΠ 

Στις 5 Ιουνίου, αναρτήθηκε στη σελίδα του Γραφείου Τύπου του Δήμου 

Νέας Σμύρνης η παρακάτω ανακοίνωση: 

  

ΣΧΕΤΙΚΑ ΜΕ ΤΗ ΔΙΧΡΟΝΗ ΥΠΟΧΡΕΩΤΙΚΗ ΠΡΟΣΧΟΛΙΚΗ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗ 

Ο Δήμος Νέας Σμύρνης μαζί με άλλους 24 αστικούς Δήμους της χώρας μας, 

καλούνται από την Πολιτεία να μην εγγράψουν τα παιδιά που έχουν γεννηθεί 

το έτος 2016 στους Δημοτικούς Παιδικούς Σταθμούς. Απόφαση του ΥΠΑΙΘ 

είναι να εφαρμόσει την Δίχρονη Υποχρεωτική Προσχολική Εκπαίδευση σε 

πρόχειρες σχολικές δομές μέχρι να βρει λύση με μόνιμες και σταθερές 

εγκαταστάσεις. 

Ο Δήμος Νέας Σμύρνης έχει προτείνει εγγράφως στην Πολιτεία λύσεις, για 

μίσθωση, κατασκευή και αγορά χώρων που θα μπορούσαν να στεγάσουν την 

Προσχολική Εκπαίδευση πάντα σε μόνιμες και σταθερές σχολικές δομές. 

Ταυτόχρονα η ΔΕΠ με ομόφωνη απόφασή της δέχτηκε την εγκατάσταση 

πρόχειρων σχολικών δομών μέχρι να βρεθεί η αναμενόμενη μόνιμη λύση. 

Θεωρούμε δεδομένο, παρά τις πρόσφατες νομοθετικές ρυθμίσεις, ότι η 

εξυπηρέτηση των παιδιών της προσχολικής εκπαίδευσης δεν θα είναι δυνατή 

το 2020-21 αφού πέραν των υπολοίπων θεμάτων δεν υπάρχει από τα αρμόδια 

υπουργεία σαφής εικόνα για τον αριθμό παιδιών που πρόκειται να εγγραφούν 

σε κάθε Δήμο. Οι Δήμοι έχουν εικόνα μόνο για τα προνήπια που εξυπηρετούν 

στους Δημοτικούς Παιδικούς Σταθμούς αφού τα στοιχεία για δημότες και 

κατοίκους στην Απογραφή του 2011 δεν δίνουν την πραγματική εικόνα. 

Είναι αδιανόητο την νομοθετική προχειρότητα στην εφαρμογή του νέου αυτού 

προγράμματος να καλούνται να υποστηρίξουν οι ΟΤΑ της χώρας. Ήδη η 

ΚΕΔΕ και η ΠΕΔΑ έχουν προχωρήσει στις απαραίτητες επισημάνσεις προς 

την Πολιτεία. 

Εμείς ως Δήμος Ν. Σμύρνης επαναλαμβάνουμε την πάγια θέση μας: 

-Ναι στη Δίχρονη Υποχρεωτική Προσχολική Εκπαίδευση αλλά σε μόνιμες και 

σταθερές σχολικές δομές 

-Όχι στην προχειρότητα των σχολικών αιθουσών που υποβαθμίζουν την 

Δημόσια Εκπαίδευση. 

Μέχρι να βρεθούν οι κατάλληλες λύσεις θα στηρίζουμε τις οικογένειες 

φιλοξενώντας τα παιδιά της πόλης μας, σε σύγχρονες και κατάλληλες δομές, 

όπως αυτές των Δημοτικών Παιδικών Σταθμών μας. 

  

Κατόπιν αυτού, ζητάμε την άμεση σύγκληση της Δημοτικής Επιτροπής 

Παιδείας για:    



Α. Να μας ενημερώσετε τι έχετε «προτείνει εγγράφως στην Πολιτεία, για 

μίσθωση, κατασκευή και αγορά χώρων που θα μπορούσαν να 

στεγάσουν την Προσχολική Εκπαίδευση πάντα σε μόνιμες και σταθερές 

σχολικές δομές». 

Θα θέλαμε να μας κοινοποιήσετε τα σχετικά έγγραφα των προτάσεων 

που έχετε κάνει, ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα και η προοπτική τους. 

Β. Να μας ενημερώσει ο Σύλλογος Εκπαιδευτικών ΠΕ, για τη σαφέστατη 

εικόνα που έχουμε πλέον σχετικά με αριθμό των προνηπίων που έχουν 

εγγραφεί στο Δήμο μας.  

Γ. Να μας ενημερώσετε ποιες είναι οι επισημάνσεις στις οποίες  η ΚΕΔΕ 

και η ΠΕΔΑ έχουν προχωρήσει, προς την Πολιτεία; Τι ενημέρωση 

υπάρχει από τις συνεχείς διασκέψεις του Δημάρχου με την Περιφέρεια 

με θέμα τη δίχρονη, όπως αναφέρεται σε ανάρτηση του Γραφείου Τύπου 

στις 9/6; 

Δ. Να μας ενημερώσετε για το χρονοδιάγραμμα εφαρμογής της 

δίχρονης υποχρεωτικής αγωγής και εκπαίδευσης στο Δήμο μας (πότε 

θα είναι έτοιμες οι 9 αίθουσες, ποιες άλλες και πότε θα ενοικιαστούν, 

υπάρχει ή όχι ο προγραμματισμός για μόνιμες δομές κλπ). 

Μελαμπιανάκη Ζέττα, εκπρόσωπος του Συλλόγου Εκπαιδευτικών Π.Ε. 

Νέας Σμύρνης 

Γουρναρόπουλος Γ. εκπρόσωπος της Δ Διεύθυνσης ΠΕ 

Δεκούλου Μαρίνα, Λαμπαδαρίου Κατερίνα, εκπρόσωποι της Ένωσης 

Γονέων Νέας Σμύρνης 

Γεωργούτσος Τ. Εκπρόσωπος της ΕΛΜΕ Καλλιθέας –Νέας Σμύρνης-

Μοσχάτου 

 


